

Ref : ADM/LMN/2023/21 : المرجع
Date: 03/04/2023 : التاريخ

LOCAL MARINE NOTICE IN ABU DHABI

النشرة البحرية المحلية لإمارة أبوظبي

To : All users of waterways, mariners and maritime operators in Abu Dhabi

إلى : جميع مستخدمي الممرات المائية والبحارة
والمشغلين البحريين في أبوظبي

Location : Al Lulu Island - Abu Dhabi

الموقع : جزيرة اللؤلؤ - أبوظبي

Subject : Installation of new mooring buoys for luxury yachts

الموضوع : تركيب عوامات رسو جديدة لليخوت الفاخرة

In line with our goal to enhance our services and part of our continuous effort to promote superyacht industry in Abu Dhabi, we have successfully completed installation of 10 mooring buoys in Al Lulu Island. The new mooring buoys are taking in consideration of luxury yachts requirements LOA up to 50m.

في إطار جهودنا المستمرة لتعزيز خدماتنا والترويج لقطاع اليخوت الفاخرة في إمارة أبوظبي، نجحنا بتركيب 10 عوامات رسو جديدة في منطقة جزيرة اللؤلؤ. عوامات الرسو الجديدة تم تصميمها بطريقة تضمن تلائمها مع متطلبات اليخوت بطول 50 متر.

All Mariners/Marine Operators are advised to keep sharp lookout and navigate with caution, while transiting through this area.

يُنصح جميع البحارة والمشغلين البحريين بتوخي الحذر أثناء المرور عبر هذه المنطقة.

Coordinates and ID of mooring buoys are given in attached map.

يمكنكم الاطلاع على إحداثيات الموقع وأرقام تعريف عوامات الرسو في الخريطة المرفقة.

For more information on usage and booking of Mooring Buoys, please contact AD Maritime Operations team through: Operations@admaritime.ae

لمزيد من المعلومات بشأن استخدام وحجز عوامات الرسو، يرجى التواصل مع فريق العمليات البحرية في أبوظبي البحرية عبر البريد الإلكتروني: Operations@admaritime.ae

سيف المهيري

المدير العام - أبوظبي البحرية

Capt. Saif Al Mheiri
Managing Director - Abu Dhabi Maritime



Illustrative map for position coordinates of mooring buoys at

Al Lulu Island

Mooring ID	Position
ADM-LL1-01	24°29'22.81"N 54°20'39.45"E
ADM-LL1-02	24°29'17.06"N 54°20'36.73"E
ADM-LL1-03	24°29'11.39"N 54°20'34.13"E
ADM-LL1-04	24°29'6.49"N 54°20'31.74"E
ADM-LL1-05	24°29'1.59"N 54°20'29.67"E
ADM-LL2-01	24°30'0.95"N 54°21'31.87"E
ADM-LL2-02	24°29'58.68"N 54°21'26.41"E
ADM-LL2-03	24°29'56.18"N 54°21'20.99"E
ADM-LL2-04	24°29'53.88"N 54°21'15.68"E
ADM-LL2-05	24°29'51.75"N 54°21'11.32"E

